



5D4N BANGKOK · KANCHANABURI

5天4晚曼谷·北碧

| | | | |
|--------------|---|--------------------------------|---|
| DAY 1 | KUALA LUMPUR → BANGKOK (1 hour 45 min) KANCHANABURI Assemble at KLIA for your flight to Bangkok, Thailand . Upon arrival in Don Mueang International Airport, transfer to IconSiam — 10-storey mega complex perched across the renowned Chao Phraya River . It has 7000+ shops, 100 restaurants, and indoor floating market. Then visit Wat Samphran (Dragon Temple) — the tower wrapped in the coils of a dragon. Transfer to Kanchanaburi . View the Giant Raintree (reportedly over 120 years old) and visit Wat Tham Sua (Tiger Cave Temple) (included cable car ride). | 🍽️ Dinner: German Pork Knuckle | 🏨 River Kwai View Hotel Kanchanaburi or similar 4★ |
| DAY 2 | KANCHANABURI Visit Kanchanaburi Glass Skywalk — a 12m-high walkway which runs for 150m alongside the Kwae Yai River. Then visit Death Railway (Thai-Burma Railway) and enjoy the classic train to Tham Krasae Station (about 1½ hour). Continue to Mallika City R.E. 124 — vintage city representing the glorious era of Siamese lifestyle during 1905 AD — experience the ancient lifestyle (included Thai Costume), as if time-travelling to the past. Visit Wat Mettadhamma Pothiyan to view the wooden statue of Kuan-Yin-with-thousand-hands, followed by shopping at JJ Night Market . | 🍽️ Breakfast / Lunch / - | 🏨 River Kwai View Hotel Kanchanaburi or similar 4★ |
| DAY 3 | KANCHANABURI (1 hour 45 min) BANGKOK Visit Safari Park (included mini-bus tour) and be able to get close to animals in open zoo. Transfer to Bangkok . Visit Erawan Shrine (Four Face Buddha), which is worshipped by many for better fortune and success. Shopping at Big C Supercenter , followed by enjoying local food (at Hua Mum Night Market , forget not the entertaining show from the Staneemehoi seafood restaurant (the Bangkok Craziest Restaurant). | 🍽️ Breakfast / Lunch / - | 🏨 Pannarai Hotel Bangkok or similar 4★ |
| DAY 4 | BANGKOK Visit Erawan Museum — well known for its giant 3-headed bronze elephant and art display. Then visit Ancient City / Ancient Siam , which has been regarded as the largest open-air museum in the world. Continue to Honey Factory , followed by shopping at Pratunam Night Market . | 🍽️ Breakfast / Lunch / - | 🏨 Pannarai Hotel Bangkok or similar 4★ |
| DAY 5 | BANGKOK → KUALA LUMPUR Free at leisure. Transfer to airport for flight to Kuala Lumpur with sweet memories of Bangkok & Kanchanaburi . | 🍽️ Breakfast | |
| 第1天 | 吉隆坡 → 曼谷 (1小时45分钟) 北碧府 在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往 泰国曼谷 。抵达廊曼国际机场后，接送往 暹罗天地 ——在这横跨著名湄南河的十层大楼里，有7000多家商店、100家餐厅，还有室内水上市场。接着游览 蟠龙寺 ——被巨龙缠绕着的高塔。接送到 北碧府 ，观看 许愿巨木 / 神雨树 (据说超过120岁)，并游览 虎窟寺 (含缆车票)。 | 🍽️ 晚餐：德国猪脚 | 🏨 北碧府桂河景观酒店 或同级4★ |
| 第2天 | 北碧府 游览 北碧府玻璃天空栈道 ——沿着桂艾河而建，长150米，离地面12米，由透明玻璃铺成。接着游览 死亡铁路 / 桂河悬崖火车 (泰缅铁路)，体验乘坐 复古火车游桂河 (约1½小时)。继续往 茉莉古城 (重现公元1905年暹罗辉煌时代的复古城市)，体验古代的生活方式(含泰式古服)，仿佛穿越时空。参观 慈悲山菩提禅寺 的木制千手千眼观音像，并闲逛 JJ夜市 自由购物。 | 🍽️ 早餐 / 午餐 / - | 🏨 北碧府桂河景观酒店 或同级4★ |
| 第3天 | 北碧府 (1小时45分钟) 曼谷 游览 野生动物园 (只 含小巴游)，可以近距离接触各种动物。接送到 曼谷 ，参拜 四面佛 ，此处香火鼎盛以祈求功名和行大运。在 Big C商场 自由购物，接着品尝 华马夜市 的当地美食，可自行去体验 猛男海鲜餐厅 的出位表演。 | 🍽️ 早餐 / 午餐 / - | 🏨 曼谷潘纳莱酒店 或同级4★ |
| 第4天 | 曼谷 参观 三头象博物馆 ——凭着巨大的青铜三头神象和艺术展示而闻名。接着游览 古城76府 ——号称世界上最大室外博物馆。继续前往 野生蜜蜂工厂 ，并闲逛 水门夜市 尽情购物。 | 🍽️ 早餐 / 午餐 / - | 🏨 曼谷潘纳莱酒店 或同级4★ |
| 第5天 | 曼谷 → 吉隆坡 自由活动。接送往机场乘搭航班飞往 吉隆坡 ，带着 【曼谷+北碧府】 的美好记忆抵达家园。 | 🍽️ 早餐 | |

DISCLAIMER: The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.
 声明：上述行程仅供参考，原则上本公司会尽量保持内容不变，然而正确行程乃依据当地接待社按当时实际情况重新调整后为准。
 (中文版行程以英文版为准)

Tour Code: 5BKK-KZ
(Updated: 28-Apr-2023)



神州国际旅游(马)有限公司
 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203105-T)
 ☎️ 03-21430288 📞 016-5500590/529
 📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
 HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD
 ☎️ 03-2148 8448 📞 016-5500578